
Referat af vores møde i dag 26/2 

Afbud - Camilla H, Sarah, Cathrine, Anika og Frederikke. 

Deltagende Ole, Charlotte, Lars, Lotte, Camilla og Ulla 

Ulla bød velkommen og fortalte at vi som aftalt,  skulle gennem skemaet fra sidst omkring 
ansvarsfordelingen mellem ARC, brugerråd og ARK. 

Man kunne på sidste møde vælge sig ind på emner og følgende så på emner: 

Lars gennemgik skemaet og kom med rettelser. 

Charlotte så på brugerrådet mv 

Lotte og Ulla så på politikker og regler. 

Vi gik alle felterne i gennem og Lars skrev noter til, som han tilføjer og sender til Charlotte, så 
kommunen kan få det til gennemsyn. ( incl ny sammensætning af brugerråd). 

Brugerådets politikker fik også de aftalte rettelser tilføjet og disse sender Lotte til Charlotte. 

Vi fik en god snak om de generelle regler som ligger på ARK ‘ s hjemmeside. Lotte ser nærmere 
på dette og gennemgår dette på vores næste møde. 

Camilla foreslog at alt der hører til hestevelfærd behandles i brugerrådet og alt omkring 
interne stridigheder pensionærer i mellem behandles i bestyrelsen. Det blev aftalt at 
henvendelser ikke kan være anonyme. 

Samtidig blev det aftalt, at vi på vores næste møde får set på hvordan og hvor henvendelser 
behandles, hvis der er tale om henstilling, advarsel eller bortvisning. 

Der blev sat ny dato for vores næste møde. 


